
Zápis č. 9 ze zasedání zastupitelstva obce Rakousy konaného dne 

12. 09. 2024 

 
 

Zasedání bylo zahájeno v 18:06 hod 

Zasedání bylo ukončeno ve 20:10 hod 

Přítomno 6 zastupitelů- viz prezenční listina 

Omluven 1 zastupitel 

Zasedání přítomni 1 host 

 

1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

 
Starostka Marta Franzová (dále jen „předsedající") zahájila zasedání konstatováním, že oznámení o  konání 

zasedání s programem bylo vyvěšeno  dne  05.  09.  2024 na úřední desce  v  elektronické  i listinné  

podobě.  Zasedání zastupitelstva bylo  svoláno  v  souladu  s  příslušným  ustanovením   zákona    o obcích 

a  včas.  Podle prezenční  listiny  bylo  přítomno  6  zastupitelů a 1 zastupitel omluven .  Zasedání 

zastupitelstva tedy  bylo usnášení schopné.  

Předsedající navrhl jako zapisovatele Kláru Brožovou a ověřovatele Hynka Matzkeho a Ivu Štejfovou. Jiné 

návrhy předneseny nebyly. 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Při hlasování byl všemi hlasy přítomných zastupitelů určen jako zapisovatel Klára Brožová a ověřovatelé 

Hynek Matzke a Iva Štejfová. 

Celý program zní: 

1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Návrh rozpočtu na rok 2025 

3. Rozpočtové opatření č.3/2024 

4. Smlouva přestupky 

5. Návrh střednědobý výhled rozpočtu 2024-2027 

6. Volby 

7. Ostatní -VHS, značky, zeleň hřbitov,VO - silnice 

8. Diskuze 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 92: OZ schvaluje program a zapisovatele Kláru Brožovou, 

ověřovatele Hynka Matzkeho a Ivu Štejfovou. 



2. Návrh rozpočtu na rok 2025 

 
Důvodová zpráva: Věra Bucharová přednesla návrh rozpočtu na rok 2025 a to, že rozpočet v příjmech 

a výdajích je vyrovnaný v celkové částce 1 600 000,- Kč. 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 

Usnesení č. 93: OZ souhlasí s návrhem rozpočtu obce na r. 2025 jako rovnaný v částce 

1 600 000,- Kč. 

 

3. Rozpočtové opatření č.3/2024 

 
Důvodová zpráva: Věra Bucharová přednesla navýšení rozpočtu o 140 606,50,- Kč. Detailní rozpočtové 

opatření je elektronicky vloženo na úřední desce. 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
Usnesení č. 94: OZ schvaluje navýšení rozpočtu o 140 606,50,-Kč v rozpočtovém opatření 

č.3/2024. 

 
 

4. Smlouva přestupky 

 
Důvodová zpráva: jedná se o veřejnoprávní smlouvu s Turnovem o přestupcích. Tato smlouva byla 

uzavřena do r. 2024. Nově smlouva od r. 2025 bude navýšena na částku 3 340,- Kč /ročně. 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
Usnesení č. 95: OZ schvaluje tuto smlouvu.  

 

5. Návrh střednědobý výhled rozpočtu 2024-2027 

 
Důvodová zpráva: starostka obce informovala o návrhu střednědobého výhledu rozpočtu 2024-2027, který 

musí být doložen na základě žádosti auditora. Návrh na r. 2025 1 730 000,-Kč, r. 2026 1 830 000,- Kč a r. 

2027 1800 000,- Kč. 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 96: OZ souhlasí se střednědobým výhledem rozpočtu 2024-2027. 

 

6. Volby 

 
Důvodová zpráva: starostka obce informovala OZ o volbách. 

 

 

 
 
 
 
 
 



7. Ostatní – VHS, značky, zeleň hřbitov, VO - silnice 

 
Důvodová zpráva:  

VHS: místostarosta informoval OZ o dění na VHS ohledně změny stanov. 

Značky: návrh o zrušení značky zákazu vjezdu kolem hřbitova a místo této značky, najít schůdnější variantu 

značek, které mohou být nově umístěny po obci. Varianty zjistí místostarosta Karel Mařík a obeznámí 

zastupitelstvo.  

Návrh stopky pro cyklisty na sjezdu z železničního přejezdu. 

Zeleň hřbitov: starostka informovala o opravě plotu a nové bráně na hřbitově. Starostka obce zjistí, jaká 

zeleň by byla na hřbitov nejlepší variantou.  

VO – silnice: projednání projektu na veřejné osvětlení do Hutmutu. Místostarosta se bude informovat na 

stavebním úřadě, jaká je třeba hustota světel. 

 

 

8.  Diskuze 

 
  Důvodová zpráva:  

-starostka obce informovala OZ, že o kácení stromů nerozhoduje obec, ale CHKO. Od CHKO přišlo usnesení 

o pokácení lípy u mostu, tento pozemek je drah. Tato lípa není v dobrém stavu.  

-pozemkové úpravy jsou dokončeny, občani obdrželi nová čísla LV. Na znovu vytyčení pozemku má nárok 

každý vlastník pozemku, a to zdarma, je nutné si podat žádost na SPÚ. 

-návrh na vyřešení brigád: domluva jaké brigády budou uskutečněny. OZ se domluví co je ve vesnici potřeba 

udělat a bude rádo za každou pomocnou ruku. 

Aktuálně domluveno: brigáda hřbitov: na starost Zdeněk Kvapil a Hynek Matzke.  

  Likvidace fůry pod mostem – Karel Mařík. 

-kříž – renovace a postavení na podstavec vedle nájezdu na železniční most – návrh nabídek pro renovaci, 

zařídí Hynek Matzke. Obec bude likvidovat nálety kolem podstavce. 

 

 

 
………………………… ………………………….. 
    Hynek Matzke         Iva Štejfová 
       ověřovatel    ověřovatel 
 
 

………….………………….. …………………………. 

Marta Franzová Klára Brožová 

starostka obce zapisovatel 

 
 
 
 
 

 



USNESENÍ 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE RAKOUSY 

konaného dne 12.09.2024 

  

 

 

Usnesení č. 92: OZ schvaluje program a zapisovatele Kláru Brožovou, ověřovatele Hynka Matzkeho a 

Ivu Štejfovou. 

 

Usnesení č. 93: OZ souhlasí s návrhem rozpočtu obce na r. 2025 jako rovnaný v částce 1 600 000,- Kč. 

 

Usnesení č. 94: OZ schvaluje navýšení rozpočtu o 140 606,50,-Kč v rozpočtovém opatření 

č.3/2024. 

 

Usnesení č. 95: OZ schvaluje tuto smlouvu.  

 

 

Usnesení č. 96: OZ souhlasí se střednědobým výhledem rozpočtu 2024-2027. 

 

 

 

 

 

 

V Rakousích 12.09. 2024 


